
Godaften Bjarne Simonsen 
  
Først en tak for din hurtige respons. 
Med hensyn til, om jeres medarbejdere parkerer fuldt lovligt, må jeg svare at, det ikke for 
alles vedkommende er tilfældet. Der ses både køretøjer som holder for tæt på vejkrydset 
(loven foreskriver min.10 meter) samt køretøjer som holder oven på stillevejsbumpene. 
Det som egentlig er problemet således som jeg har forstået det, er at køretøjerne holder 
overfor hinanden, og derved begrænser gennemkøringsbanen, således at 2 køretøjer 
(personbiler)ikke kan passere hinanden. 
  
Nu hvor sneen for denne sæson er borte, skulle der forhåbentlig være plads på jeres 
virksomhed, til de ansattes køretøjer og så kan vi jo håbe på, at problemet for denne sæson er 
løst. 
  
Med hensyn til hærværket på de parkerede køretøjer, kan jeg ikke stærkt nok tage afstand fra, 
og hvis skaderne som du refererer til, udelukkende er gået ud over køretøjer fra jeres 
modelprogram, så kan det godt være at vi har et problem. 
Grundejrforeningens bestyrelse vil naturligvis videregive oplysningerne om hærværket til 
medlemmerne.  
  
Tak for din invitation om at tage jeres virksomhed i øjesyn - - - det lyder interessant. 
Jeg viderebringer invitationen og vender derefter tilbage. 
  
  
Venlig hilsen 
  
På bestyrelsens vegne 
  
Henrik Witt 
 


